

Title (en)
Fuel rail.

Title (de)
Brennstoffverteiler.

Title (fr)
Rampe de combustible.

Publication
EP 0508074 A1 19921014 (DE)

Application
EP 92103108 A 19920225

Priority
DE 4111988 A 19910412

Abstract (en)

In the fuel distributors proposed for the fuel supply of a plurality of fuel injection valves of the top feed type, inlet connections and return connections are arranged at two opposing ends of the fuel distributor. These fuel distributors take up a lot of space and are difficult to connect to fuel lines. <??> In the case of the new fuel distributor (1) both the inlet and the return connections (37, 33) can be arranged at one end of the fuel distributor (1) so that assembly of the fuel distributor (1) is simplified and the space requirement is reduced. A connection cover (21) with a return connection (33) is arranged on the distributor housing (11) and a central pressure governor (43) on the front of a second end (41). The pressure governor (43) and return connection (33) of the connection cover (21) are connected to one another by a central return line (47) running in the distributor housing (11). <??> The fuel distributor is especially suitable for fuel injection systems of mixture-compressing spark ignition internal combustion engines for the fuel supply of a plurality of fuel injection valves. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei vorgeschlagenen Brennstoffverteilern zur Brennstoffversorgung mehrerer Brennstoffeinspritzventile der Top-Feed-Bauart sind Zulaufstutzen und Rücklaufstutzen an zwei einander entgegengesetzten Enden des Brennstoffverteilers angeordnet. Diese Brennstoffverteiler benötigen einen großen Raumbedarf und sind umständlich an Brennstoffleitungen anschließbar. Bei dem neuen Brennstoffverteiler (1) können sowohl der Zulauf- als auch der Rücklaufstutzen (37, 33) an einem Ende des Brennstoffverteilers (1) angeordnet sein, so daß die Montage des Brennstoffverteilers (1) vereinfacht und der benötigte Platzbedarf reduziert wird. An dem Verteilergehäuse (11) ist ein Anschlußdeckel (21) mit einem Rücklaufstutzen (33) und an einem zweiten Ende (41) stirnseitig ein zentraler Druckregler (43) angeordnet. Druckregler (43) und Rücklaufstutzen (33) des Anschlußdeckels (21) stehen durch eine im Verteilergehäuse (11) verlaufende zentrale Rücklaufleitung (47) miteinander in Verbindung. Der Brennstoffverteiler eignet sich besonders für Brennstoffeinspritzanlagen von gemischverdichtenden fremdgezündeten Brennkraftmaschinen zur Brennstoffversorgung von mehreren Brennstoffeinspritzventilen. <IMAGE>

IPC 1-7

F02M 55/02; F02M 69/46

IPC 8 full level

F02M 55/02 (2006.01); **F02M 69/46** (2006.01)

CPC (source: EP US)

F02M 69/465 (2013.01 - EP US); **Y10T 137/85938** (2015.04 - EP US)

Citation (search report)

- [Y] EP 0403871 A1 19901227 - WEBER SRL [IT]
- [Y] WO 9013741 A1 19901115 - BOSCH GMBH ROBERT [DE]
- [Y] FR 2637021 A1 19900330 - PEUGEOT [FR], et al
- [A] US 4836246 A 19890606 - LEMP MARK D [US]
- [A] DE 3728576 A1 19890309 - OPEL ADAM AG [DE]
- [A] US 4955409 A 19900911 - TOKUDA TERUHIKO [JP], et al

Cited by

DE19837120A1; US5333587A; EP0625637A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0508074 A1 19921014; EP 0508074 B1 19940525; DE 4111988 A1 19921015; DE 4111988 C2 19940714; DE 59200181 D1 19940630; US 5233963 A 19930810

DOCDB simple family (application)

EP 92103108 A 19920225; DE 4111988 A 19910412; DE 59200181 T 19920225; US 86730692 A 19920410